
                       PROTOKÓŁ nr 4/2024 POSIEDZENIA 

KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA i UTRZYMANIA MAŁEJ 

ARCHITEKTURY REKREACYJNEJ RADY DZIELNICY III Prądnik 

Czerwony 
 

 

Miejscowość i data rozpoczęcia posiedzenia stacjonarnego: Kraków,  dnia 22.05.2024 r. 

 godz. 18.00.  Posiedzenie prowadzi Jacek Wojs. 

I . Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

4. Sprawy bieżące.  

5. Oświadczenia i komunikaty.  

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

II. Realizacja porządku obrad. 

 

Ad. 1. 

Stwierdzono obecność  5 członków Komisji i dwóch gości wg zał. listy . Stwierdzenie 

kworum.  

 

Ad. 2. 

Zaproponowano porządek obrad i poddano go pod głosowanie. 

 

Głosowało 5 osób, w wyniku głosowania: 

głosów „za” oddano 5, 

głosów „przeciw” oddano 0, 

głosów „wstrzymuję się” oddano 0. 

 

AD. 3  

Korespondencji brak. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący podziękował Panu Marcinowi Borkowi zaproszonemu na posiedzenie za 

obecność, a dziękując także za obecność Panu Marcinowi Smolskiemu (Zarząd Rady Dzielnicy 

III) zrelacjonował zebranym przebieg majowego (7.05) przeglądu ogródków jordanowskich. 

Zwrócono uwagę na zużycie eksploatacyjne i zestarzenie się nawierzchni w ogródku przy bloku 

ul. Ugorek 1 oraz problem uszkodzeń, zapiaszczeń poidełek w ogródkach Smoczy Skwer oraz 

przy ul.  Chałupnika, gdzie wskazane na kwietniowym przeglądzie usterki usunięto solidnie. 



Przewodniczący Komisji Jacek Wojs podkreślił, że po przeglądach jeszcze sam kontynuuje 

objazd poszczególnych ogródków, aby szczegółowo sprawdzić wykonanie zaleceń podczas 

ograniczonego czasowo comiesięcznego przeglądu - objazdu przez całą komisję. 

Rozgorzała dyskusja nad logistyką przeglądów, ich częstotliwości: Pani Anna Wantuch 

sugerowała zmianę organizacji przeglądów, tak aby każde urządzenie na każdym ogródku było 

właściwie i ciągle monitorowane dla bezpieczeństwa użytkowników, jednocześnie sugerując 

mniejszą częstotliwość przeglądów, a nie co miesiąc. Pochwaliła wykonywaną aktualnie 

impregnację elementów drewnianych w ogródku jordanowskim przy ul. Celarowskiej. 

Zwróciła uwagę na wadę konstrukcyjną zjeżdżalni przy ul. Celarowskiej. (Niewłaściwa 

zakładka blach zjeżdżalni). Zaapelowała o opiekę każdego radnego nad ogródkami 

jordanowskimi jego rejonu. 

 Pan Franciszek Kasznik podkreślił, że comiesięczny przegląd ogródków, przez delegowanych 

członków Rady Dzielnicy, jest konieczny dla regulacji faktur wykonawcy nadzoru i napraw 

urządzeń. Pan Marcin Borek, podkreślił, że tymczasowe zlikwidowanie uszkodzonych 

huśtawek na Smoczym Skwerze i jednoczesne zamknięcie ogródka w parku Reduta jest dużą 

uciążliwością dla mieszkańców jego okręgu. Według informacji uzyskanych przez Pana 

Stanisława Skrzyńskiego, otwarcie ogródka w Parku Reduta nastąpi w najbliższym czasie. 

Wobec braku możliwości wizji lokalnej, ze względu na ulewny deszcz, Pan Borek szczegółowo 

i jasno opisał problemy ochrony środowiska w dwóch lokalizacjach ilustrując fotografiami:  

- nad potokiem Sudół Dominikański (od Parku Reduta do Sudołu), gdzie schną drzewa 

podsypane gruzem, gdzie podprowadzono linię energetyczną niszcząc dużą liczbę krzewów 

róż, oraz istnieje podejrzenie mieszkańców, że ktoś zastosował środki chemiczne po których 

następne drzewa schną (sugestia działań przygotowawczych jakiegoś dewelopera), 

-  ulica Księży Pijarów,  gdzie też obserwuje się usunięcie i schnięcie mniejszych drzew. 

Obecny  na zebraniu Członek Zarządu Dzielnicy Pan  Marcin Smólski poprosił Pana Marcina 

Borka o sformułowanie tych problemów i przysłanie w formie maila, aby Zarząd mógł 

przygotować odpowiednie zapytania o stosunki własnościowe przedmiotowych działek, stan 

zaskarżonej sprawy o wysypywanie gruzu, oraz ewentualne inne działania doprowadzające do 

usychania drzew. 

        Uczestnicy posiedzenia zapoznali się z protokołem z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 5. 

Nie wydano oświadczeń, ani komunikatów. Pani Anna Wantuch sugerowała spotkanie w 

terenie, aby określić kiedy cały Smoczy Skwer będzie wymagał gruntownej wymiany 

wszystkich urządzeń ze względu na ich zestarzenie się i stanowienie zagrożenia dla 

użytkowników. 

 

Ad. 6. 

Po wyczerpaniu programu posiedzenia, obrady zakończono w dniu 22.05.2024 r. o godz.19.31. 

 

 

1. Przewodniczący Komisji……Jacek Wojs………………… 

2. Protokolant……Jacek Wojs……………… 

 


